
Vodenje projektov je izredno zahtevno multidisciplinarno področje.  V prvi  fazi  se bomo v 
občinskem svetu zavzemali za pregledno vodenje projektov v občini in za pregledno porabo 
finančnih sredstev ter kakovostno pripravo novih projektov, ki izhajajo iz  sprejete strategije 
občine. Na področju črpanja Evropskih sredstev zaznavamo pomanjkanje strategije občine, 
ki bi lahko bistveno intenzivneje črpala finančna sredstva na področju konkurenčnosti podjetij 
in raziskovalne odličnosti, ki je s strani EU financirana z kar 29% od vseh sredstev. Prav tako 
se bomo zavzeli  za pospešitev črpanj  Evropskih sredstev s področja razvoja, ki  je v EU 
financirano z kar 13% od vseh sredstev. 

Največji problem, ki ga trenutno opažamo v občini, je nepregledna poraba finančnih sredstev 
na projektu Čista Ljubljanica, kjer je na primer vrednost polaganja kanalizacijskih vodov v 
občini Vrhnika najdražja od vseh občin, ki so vključene v ta projekt, medtem ko je čistilna 
naprava na Vrhniki presegla investicijsko vrednost za več kot milijon evrov v primerjavi z 
ostalimi občinami in glede na dejansko kapaciteto, ki jo bo občina s projektom pridobila ob 
dejstvu, da so bila za izvedbo projekta izvedena in-house naročila, kar pomeni da se naročilo 
praviloma odda najcenejšemu znanemu ponudniku, kar pa v tem primeru težko razumemo. 

Kot zgleden primer vodenja projektov bi nam bil lahko projekt, ki je bil voden v občini leta 
1982,  to  je  bila  izgradnja  vodovodnega  sistema,  katerega  vsebino  in  postopke  izbire 
izvajalcev še vedno lahko preberemo v Našem časopisu iz leta 1982 in katerega lastniki smo 
vsi  občani,  saj  je  bil  projekt  kar  52% financiran  iz  sredstev  samoprispevka,  nato  pa  je 
vodovodno omrežje dobilo v upravljanje Komunalno podjetje Vrhnika, ki pa nam danes vse 
zelo drago zaračunava.

Takoj se bomo zavzeli tudi za pošteno in pregledno zaračunavanje komunalnih storitev, saj je 
občina Vrhnika v primerjavi z drugimi občinami, ki so vključene v projekt Čista Ljubljanica, 
trenutno najdražja, velikokrat pa občani plačujemo tudi storitve, ki jih občina oziroma podjetja 
v  njeni  lasti,  kot  na  primer Komunalno podjetje  Vrhnika,  za nas sploh ni  izvedla  (odvoz 
bioloških odpadkov in drugo), vendar smo jih dolžni plačevati, in sicer na podlagi sprejetih 
sklepov in  odlokov občine,  na katere pa se občani  ne moremo pritožiti,  tako pridobljena 
sredstva pa so že porabljena.  

Prednostno se bomo zavzemali tudi za pripravo celovite strategije in projekta pokrite tržnice, 
s poudarkom, da se prodaja lokalna ekološko pridelana varna in zdrava hrana, ki jo danes 
skoraj da ni mogoče dobiti, prostor pa se arhitekturno oblikuje tako, da bo v njem mogoče 
čutiti domačnost in okolje, kjer se družijo in srečujejo občani ter različna interesna združenja.

Zavzemali se bomo tudi za to, da postanejo zaposleni na občini in v občinski upravi ljudem 
prijazni in z visokimi strokovnimi in etičnimi standardi.  Prav tako je nadvse pomembno, da 
zaposleni  delajo  pošteno  ter  v  kolikor  ugotovijo  nepravilnosti,  na  to  tudi  opozorijo  svoje 
nadrejene ali pristojno ministrstvo. Zavzemali se bomo tudi, da zaposleni delajo zakonito, v 
korist občanom in da nam, občanom, posameznih vsebin, kot so na primer izdane odločbe in 
drugi  akti,  ne bo potrebno preverjati  v zakonskih podlagah in na ministrstvih ter iskati  in 
dokazovati pravico na sodiščih.

V ta namen bomo izvoljeni občinski svetniki naše liste oblikovali portal, kjer boste lahko vse 
občanke in občani pisno ali ustno, v kolikor bo ogrožena vaša identiteta in integriteta pa tudi 
anonimno, posredovali svoje predloge in težave ter nas pozvali k preverjanju in ukrepanju 
glede posameznih dejstev, problemov in okoliščin, s katerimi se srečujete ter tudi morebitnimi 
koruptivnimi  dejanji  v  občini.  Enkrat   letno  bomo poročilo  o  vaših  pobudah,  prošnjah  in 
realiziranih ukrepih tudi javno objavili.

Zavzemali  pa  se  bomo  tudi  za  to,  da  bomo  vsi  občani  bolj  aktivni  pri  odločanju  in 
sooblikovanju  razvojne  strategije  občine,  za  namene  črpanja  razpoložljivih  evropskih 
sredstev pa bomo oblikovali tudi  skupino strokovnjakov, ki bo v tovrstno pomoč občanom.
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